
          

 

Discussienota van GroenLinks, SP en 50PLUS inzake provinciale bemoeienis met het 

behoud van zorgboerderij de Boterbloem 

Aan de rand van Amsterdam-Osdorp, in de Lutkemeerpolder, ligt de ecologische 

zorgboerderij de Boterbloem. Er wordt biologisch verbouwd, op de akkerlanden nestelen 

vogels en er vindt een aantal psychiatrische patiënten en andere kwetsbare mensen 

dagbesteding. Bovendien is de boerderij cultuurhistorisch erfgoed en dus van grote waarde 

voor onze provincie. 

De Boterbloem werd (en wordt in mindere mate) lange tijd in haar voortbestaan bedreigd. 

Projectontwikkelaar SADC, dat in feite een overheidsbedrijf is met de gemeenten 

Amsterdam, Haarlemmermeer, de provincie Noord-Holland en Schiphol als aandeelhouders 

(ieder 25%) stuurt al lange tijd aan op de algehele bedrijfsbeëindiging van ecologische 

zorgboerderij de Boterbloem in de Lutkemeerpolder, omdat zij het terrein willen 

ontwikkelen (bedrijventerrein). 

Op 14 maart jl nam de Amsterdamse gemeenteraad unaniem een motie (bijlage) aan die 

stelt dat behoud van De Boterbloem en haar akkers belangrijk is voor de stad vanwege de 

maatschappelijke waarde, de historische kavels en biologisch gecertificeerde grond. 

Concreet betekent dit dat het nieuwe gemeentebestuur in deze periode met SADC aan tafel 

moet gaan om serieus te kijken naar inpassing en het vinden van manieren om, terwijl het 

terrein ontwikkeld wordt, tot een mogelijk eindbeeld inclusief behoud van {delen van} de 

Boterbloem te komen en intussen de maatschappelijke meerwaarde van de Boterbloem zo 

kort en zo minimaal mogelijk te onderbreken, door bijvoorbeeld het veranderen van de 

ontwikkelvolgorde.  

De  aangenomen motie uit Amsterdam betekent een stap in de goede richting voor wat 

betreft het voortbestaan van de Boterbloem. Maar garantie is er nog niet.  

Net zoals de gemeente Amsterdam heeft de Provincie Noord-Holland, als een van de vier 

aandeelhouders, invloed op SADC en kan haar belangen via de aandeelhouderslijn 

inbrengen. De Statenfracties van GroenLinks en SP vinden dat deze unieke plek behouden 

moet blijven en willen graag met de commissie en de gedeputeerde in gesprek om te 

verkennen welke mogelijkheden er zijn en welke inspanning(en) de provincie zou kunnen 

verrichten om de Boterbloem, inclusief haar akkers, niet verloren te laten gaan. 
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